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ŽENY 
 

BLAŠKOVÁ  ZDENA 

1. Stage : skupina 
-  Shao Jieni (POR)  2:4 
- Yilmaz Ozge  ( TUR)  3:4 

 

Zdenka nepostoupila z první fáze turnaje, i když za předvedené výkony se určitě stydět nemusí. 
Nicméně postup ze skupiny jsem očekávala, protože si myslím, že Zdenka je lepší než Turecká 
hráčka. Nastoupila pouze ve tříčlenné skupině. Bohužel, se jí nepodařilo postoupit, což musím 
přiznat, bylo pro mě malé zklamaní.   

 

Jieni  Shao -  v úvodní dvouhře předvedla opravdu kvalitní výkon, favorizovanou Portugalku 
zaskočila agresivní hrou a chytrým využitím sendviče. Bylo vidět, že nervozita je spíše na straně 
Shao. Myslím, že o výhře rozhodlo prakticky jedno podání, které soupeřka vytáhla za 
nepříznivého stavu a držela se ho do konce zápasu. Zdenka trochu zpanikařila a spěchala na 
příjmu. Tento zápas hodnotím velice pozitivně, za předvedenou hru ji musím pochválit. 

Ozge Yilmaz - V druhém zápase o přímý postup ze skupiny se utkala s Tureckou hráčkou. Tento 
zápas mě opravdu hodně mrzí, protože mám za to, že Zdenka byla po celou dobu lepší. Turkyně 
jen pouhou trpělivostí dokázala Zdenku nakonec udolat. Nicméně Zdenka nevyužila vedení 1:0, 
2:1, 3:2 a nakonec prohrála 3:4. V tomto zápase bohužel nedodržovala úplně taktiku a prohrála 
ho chybami, kdy měla soupeřku několikrát doslova připravenou. Zbytečně vymýšlela a 
přehrávala situace a sama si zápas prohrála. V důležitých momentech, když  byla na koni a 
mohla navýšit  náskok, si například vyzkoušela dva příjmy, které vůbec nefungovali apod. 
Největší problém však bylo, jak už jsem zmínila, nedodržování taktiky a v závěrečných míčích. Je 



to velká škoda, protože Zdenka je hráčka, která taktiku skoro vždy dodržuje, takže to považuji 
spíš za ojedinělou situaci. O to víc mě tato prohra mrzí, protože si myslím, že byla lepší a tento 
zápas vyhrát měla. 

 

Shrnutí : 

Celkově s předvedenou hrou spokojená jsem, s jedním výsledkem ne úplně. Chtěla by jsem 
zmínit, že Zdenka měla opravdu náročný program v klubu a v neposlední řadě je delší dobu 
zraněná, což určitě ovlivnilo její výkon, i když to na sobě nenechala znát. Bojovala, makala, prala 
se. Je opravdu škoda, že nepostoupila, protože by se zařadila zase o stupínek výš, kde určitě 
patří. Přišla tím o minimálně další dva kvalitní zápasy, čehož je taky obrovská škoda. 
Každopádně ukázala, že má i na ty nejlepší a doufám, že obě společně přidáme v přípravě, a na 
další kvalifikaci to vyjde. 

 

 

 

MATELOVÁ  HANA 

1.Stage : skupina 

- Helle Tanja   (NED) 4:0 

- Vivarelli Debora  (ITA) 1:4 

- Chiriacova  Alexandra  (MDA) 4:0 

 

2.Stage:  

1.kolo  - Lupulesku Izabela  (SRB) 4:2 

2.kolo  - Eerland Britt   (NED) 3:4 

 

3.Stage: 

1.kolo – Surjan  Sabina(SRB)  4:0 

2.kolo – Yu Fu  (POR)  3:4 

 

Hanka se bohužel z kvalifikace na OH neprobojovala. Postoupila ze základní skupiny  a poté 
prošla K.O. systémem – Stage 2 a 3. Odehrála sedm utkání na 4 vítězné sety, což byl nejen 
mentální, ale i fyzicky náročný výkon. Musím také zmínit, že los neměla vůbec jednoduchý a 
nakonec skončila na pálkách soupeřek, které patřily k favoritkám, a které si postup nakonec 
vybojovaly. Ve zkratce se zmíním o jednotlivých utkáních, jelikož popisovat detailně každý zápas, 
nemá své opodstatnění. A to z důvodu, že Hanka předváděla velmi dobré výkony po celou dobu 
a v její hře a přístupu, nebyly žádné extrémní chyby, nebo výpadky. Naopak musím říct, že při 



tomto systému byla docela v nevýhodě, protože například oproti Eerland, měla za sebou před 
tímto střetnutím, již o dva zápasy víc. Což mi osobně přijde nespravedlivé, speciálně na turnaji, 
který se hraje jednou za 4 roky a nemá nikoho zvýhodňovat. Před utkáním proti Yu Fu, měla 
Hanka oproti soupeřce již o tři zápasy více. Nicméně prala se až do posledního míčku, ale na 
postup to bohužel nestačilo. 

 

Tanja Helle -  zápas proti této soupeřce byl stěžejní k postupu ze základní skupiny. Proto jsem 
byla ráda, že se utkaní hraje jako první ve skupině. Hanka byla totálně soustředěná, mentálně  a 
takticky připravená a výsledek taky podle toho nakonec vypadal. Soupeřku doslova deklasovala 
a Helle neměla žádnou šanci, po celou dobu utkání. 

Debora Vivarelli – jediný zápas, který Hance moc nevyšel. Neúspěch jsem viděla ve velké 
nervozitě a s tím spojené pasivitě. Po zápase jsem si o tom promluvily, hlavně směrem k dalším 
bojům v K.O systému. Dohodly jsme se na tom, že nemůže hrát ustrašeně a pasivně a jestli 
pomýšlí na postup, tak do toho bude muset trochu šlápnout s odvahou. Myslím, že se to určitě 
zlepšilo a projevilo v následujících výkonech. 

Alexandra Chiriakova – V tomto zápase nedala soupeřce šanci. I když byla pod mírným tlakem a 
skupina se mohla ještě zamotat, tak nervozitu zahodila a soupeřku přehrála. Prostě a jednoduše 
proto, že byla a je, lepší po všech směrech. 

Izabela Lupulesku – mladá Srbka na Hanku naběhla ve velkém stylu. V poslední době hraje 
slušný stolní tenis a bylo to z jejího vystupování znát. Hanka, ale postupně našla mezery v její 
hře, především hrou po lajnách a v upřesnění místa podání a hra se začala obracet. Také se 
rozehrála k výbornému pohybu za stolem a to bylo tou hlavní zbraní. Sama Lupulesku mi po 
zápase sdělila, že nevěděla kam hrát, neboť Hanka byla všude. 

Britt Eerland  - kvalitní výkon, kvalitní zápas,  dvou kvalitních hráček. Škoda promarněného 
vedení po celou dobu utkání. V zápase byli pár momentů, kdy šlo zápas rozhodnout. Eerland, je 
ale velmi zkušená hráčka, dokázala pokaždé zareagovat a nenechat Hanku převzít úplnou 
kontrolu nad zápasem. Myslím si, že největší řekněme, škodou, bylo to, že se Hance nedařilo 
vyhrávat delší výměny. Právě tohle je Hanky zbraň. A upřímně chybělo i trošku štěstí, které stálo 
spíše na straně protihráčky. Byl to boj o každý míček a opravdu vyrovnaná hra. K tomuto zápasu 
můžu říct pouze, že je ho škoda. 

Sabina Surjan – Hanka se musela otřepat z prohry z předešlého dne a vstoupit do poslední 
šance na 100 procent připravená. To se podařilo, a Surjan přehrála ve všech směrech. Dobře 
podávala i přijímala, byla aktivní, měnila tempo, dobře se pohybovala . Tento zápas zvládla na 
výbornou. 

Yu Fu – těžký los. Hanka soupeřku ještě nikdy předtím neporazila. Je všeobecně známo, že 
Portugalka má výborné podání a velice nepříjemnou hru s držením -  penholder. Nicméně, po 
prvních dvou prohraných setech, jsme se dohodly, že se Hanka pokusí příjem ¨pouze ¨jakkoliv 
vrátit na stůl, a zkusí uhrát alespoň nějaké body z pasívní hry na příjmu. To se začalo dařit a 
utkání se vyrovnalo. Portugalku začala vytahovat ven ze stolu a tam už nebyla soupeřka tak 
nebezpečná. Hanka podávala více z forhendového rohu a využívala také bekhendová podání. Ve 
hře si myslím, že byla lepší a i tady byl moment, kdy už jsem věřila, že soupeřce zasadí finální 
ránu. Bohužel za příznivého stavu a vedení, pokazila dva nebo tři své bekhendy, nevyužila 
špatného příjmu soupeřky, a to jí zřejmě stálo vítězství. Ohromný boj a velmi těžká porážka. 



  

Shrnutí: 

I přesto, že se Hanka nekvalifikovala, tak výkony byly výborné. Zvládla se odstřihnout od stresu a 
předváděla svůj lepší stolní tenis. Turnajem prošla v dobré fyzické kondici. I když jsme odjížděly 
smutné, tak pro mě, to byl pozitivní příslib do dalších turnajů a do závěrečného boje o účast na 
olympijských hrách. 

 

Trenérka: Renáta Štrbíková     Dne: 5.6. 2024 

 

 

 

 


